



# 7D6N London Exploring Tour





Day 1: Arrive London | 抵达伦敦 (-/-/-)

After being picked up by the tour guide on the day, head to the Holiday Inn Hotel in London according to the flight time. According to the arrival flight time of the tourists, they will be picked up at the airport and then transferred to the hotel for rest. After adjustment, the tour will begin.

当天导游接机后根据航班时间前往位于伦敦的假日酒店酒店。 根据游客到达航班时间在机场举牌接机后送往酒店休息调整后 开始游览。

Overnight: Holiday Inn London or similar hotels

夜宿: 伦敦假日酒店或同级酒店

## **Highlights of the Tour:**

✓ British Museum 大英博物馆

# Day 2: London | 伦敦 (B/-/-)

After breakfast, tour London city and experience the London Eye, Big Ben; British Royal Family- Buckingham Palace; -British Museum, British royal etiquette.

早餐后游览伦敦市区,感受英国皇室礼仪。大本钟,白金汉宫,伦敦眼。

Overnight: Holiday Inn London or similar

夜宿: 伦敦假日酒店或同级酒店

# **Highlights of the Tour:**

- ✓ Buckingham Palace 白金汉宫
- ✓ Westminster Abbey 威斯敏斯特大教堂
- ✓ Big Ben 大本钟
- ✓ London 伦敦之眼







Day 3: London - Oxford-Bicester | 伦敦 - 牛津 - 比斯特 (B/-/-)

After breakfast, go to Oxford University, one of the best top universities in the world, and oldest university in the world-Oxford University, feel the charm of high-end British universities. Afternoon, head to Bicester Shopping Village.

早餐后前往世界国际顶尖学府之一和世界上最古老的大学---牛津大学,感受英国高端学府的魅力。下午,前往比斯特购物村。

Overnight: Best Western Oxford Hotel or similar

夜宿: 牛津最佳西方酒店或同级酒店

## **Highlights of the Tour:**

- ✓ Oxford University 牛津大学
- ✓ Christ Church 牛津基督教堂学院
- ✓ University Church of St Mary the Virgin 圣母玛利亚大学教堂
- / Bicester Village 比斯特购物村

# Day 4: Oxford – Churchill Manor – Cambridge (B/-/-) 牛津 – 丘吉尔庄园 – 剑桥

After breakfast, head to the most beautiful scenery in England---Churchill Manor. In the afternoon, we head to another England's high-end university---Cambridge University.
早餐后前往英格兰最美的景色---丘吉尔庄园。下午前往英格兰的另一个高端学府---剑桥大学。

**Overnight:** The Gonville Hotel or similar hotel 夜宿冈维尔酒店或同级酒店

#### **Highlights of the Tour:**

- ✓ Blenheim Palace 丘吉尔庄园
- ✓ King's College, Cambridge 剑桥大学国王学院
- ✓ Trinity College, Cambridge 剑桥大学三一学院
- ✓ River Cam 剑河







Day 5: Cambridge - London | 剑桥 - 伦敦 (B/-/-)

After breakfast, proceed to London to visit Oxford Street, London's characteristic neighborhood, Tower Bridge, the Royal Park Hyde Park, and the world's largest museum, the Victoria and Albert Museum.

早餐后前往伦敦,游览伦敦特色街区牛津街、 伦敦正门塔桥、皇家公园海德公园,世界上最大的博物馆维多利亚与艾伯特博物馆。

Overnight: Holiday Inn London or similar hotel

夜宿:伦敦假日酒店或同级酒店

## **Highlights of the Tour:**

- ✓ Oxford Street 牛津街
- ✓ London Tower Bridge 伦敦塔桥
- ✓ Hyde Park 海德公园

Day 6: London – Leeds Castle – Canterbury Cathedral – White Cliffs of Dover – London (B/-/-)

伦敦-利兹城堡-坎特伯雷大教堂-多佛白崖-伦敦

After breakfast at the hotel, proceed to Leeds Castle. Visit Canterbury Cathedral after lunch. Afterwards, head to the White Cliffs of Dover after the tour.

在酒店享用早餐后,前往利兹城堡。午餐后参观坎特伯雷大教堂。之后,游览结束后前往多佛白崖。

**Overnight:** Holiday Inn London or similar hotel 夜宿伦敦假日酒店或同级酒店

# Highlights of the Tour:

- ✓ Leeds Castle 利兹城堡
- ✓ Canterbury Cathedral 坎特伯雷大教堂
- ✓ White Cliffs of Dover 多佛白崖







Day 7: London-Windsor-Airport drop off -(LHR) 伦敦-温莎-机场载送

After breakfast, proceed to visit Windsor Castle, after the tour, transfer to the airport according to the guest's itinerary. 早餐后前往参观温莎城堡,游览结束后根据客人行程安排送机。

# **Highlights of the Tour:**

# ✓ Windsor Castle 温莎城堡

英国女王的官方居住地之一,也是女王最爱的住处。女王伊丽莎白二世有很多时间居住在这里,并经常在此进行各种官方和 私人的活动。每当女王在城堡中时,就会升起王室的旗帜。当年戏剧大师莎士比亚大概就是被这里满溢的贵族气息感染而写 下名著《温莎的快乐妻子们》。





\*Sequence of itinerary subject to arrangement

	Traveling Period: JULY 2022 – NOV 2023				
	Ground Arrangement – MYR (Per Person)				
	Twin/Triple Sharing				
Hotel	GV2	GV4	GV5	GV6	Single Supp adds on.
Hotel 4* or similar – (refer to the itinerary overnight)	RM19,288 per person	RM13,688 per person	RM12,688 per person	RM11,988 per person	RM 4,500 per person

#### **Remarks:**

- 1) Private tour Min. GV.2 per booking with English driver cum guide (Chinese guide on request.)
- 2) Daily Departure. Please ensure your flight schedule tallies with our tour schedule. Any missed flight will not be refunded.
- 3) Non-refundable deposit of RM 1000/Pax upon booking confirmation. Extension night under request. Full payment must be made 35 days before departure.
- 4) 6 Nights' 4\* Accommodations. With daily Hot Breakfast.
- 5) **Tipping** for Driver Cum Guide **RM 480** /per Tour /per pax.
- 6) Tour packages are only applied for Malaysian passport holder.
- 7) Prices are quoted per person in Ringgit Malaysia (MYR) & subject to change without prior notice.
- 8) Hotel rooms are subject to availability. If selected hotel unavailable, others similar accommodation will be provided with different price apply (if any).
- 9) Hotel check in time 15.00 onwards. Check out time 12.00.
- 10) Child twin share = child with extra bed = adult twin share fare: 100% of adult fare (Twin Share), Child no bed = 75% from Adult Twin Share fare.
- 11) Sequence of itinerary subject to local arrangement.
- 12) No services has been blocked under your favor, subject to availability upon your confirmation.
- 13) \*\* All the price will be subject to change based on availability \*\*
- 14) Supplement will be applied for any fairs/events/public holidays/high seasons (subject to change).

For Enquiry, please check the: <a href="https://www.goldendestinations.com">https://www.goldendestinations.com</a>



